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KOULUKAMPUKSEN TÄMÄNHETKINEN TILANNE
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TARLK § 43 (Asian valmistelija arkistosihteeri Heini Meinander, puh. 0400 135 003)

 Juvan kampuksen elinkaarihankkeessa rakennetaan uusi yhtenäis-
koulu, lukio, päiväkoti ja liikuntahalli nykyisen koulukeskuksen
alueelle. Koulukampuksen uudet tilat otetaan käyttöön tammikuussa
2021. 

 Kampushankkeen kilpailutus toteutettiin kilpailullisella neuvotte-
lumenettelyllä. YIT Suomi Oy oli kokonaistaloudellisesti edullisin.
Elinkaarimallilla ja leasing-rahoituksella toteutettavan kampushank-
keen rakennuskustannukset ovat 19,5 miljoonaa euroa. Liikuntahalli
tulee kunnan omistukseen ja se toteutetaan taselainalla. Opetus- ja
kulttuuriministeriö on myöntänyt liikuntapaikkarakentamisen valtion-
avustusta 750.000 euroa liikuntahallin rakentamiseen.

 Rakentamisen lisäksi YIT Suomi Oy vastaa kampuksen kiinteistön-
hoidosta ja kunnossapidosta 20 vuoden ajan. Kunnanhallitus nimesi
kampuksen "Martti Talvela -kampukseksi" nimikilpailun perusteella.
Kampuksen peruskivi muurattiin 4.6.2019.

 Vt. tekninen johtaja Vesa Kankkusta on pyydetty tarkastuslautakunnan
kokoukseen kertomaan kampuksen rakentamisen etenemisestä ja
muista rakentamisen aikana esille tulleista asioista.

Puheenjohtaja: Tarkastuslautakunta merkitsee vt. tekninen johtaja Vesa Kankkusen
selostuksen tiedoksi.

Päätös: Vt. tekninen johtaja Vesa Kankkunen selvitti koulukampuksen tilan-
netta tarkastuslautakunnan jäsenten etukäteen lähettämien kysymysten
pohjalta. Rakentaminen etenee aikataulussa. Kaikkeen ei kuitenkaan
ole pystytty varautumaan etukäteen. Lisä- ja muutostöiden tarvetta on
ilmennyt, esim. kaivutöiden yhteydessä on löytynyt maasta yllätyksiä.
Lopuksi tarkastuslautakunta katsoi sivistysjohtaja Anne Haakanan
tekemän diaesityksen tähänastisesta rakentamisesta.

 Merkittiin, että kunnanjohtaja Mervi Simoska saapui kokoukseen
tämän asian käsittelyn aikana.



 Merkittiin, että vt. tekninen johtaja Vesa Kankkunen poistui kokouk-
sesta klo 13.35.

Päätös:   Tarkastuslautakunta hyväksyi esityksen yksimielisesti.

  __________


